

詩歌選集第 777 首

777 【我今如此爲主爭戰】

[Listen to Midi](#)

(一)我今如此爲主爭戰，撒但真是不甘；它用它的所有權勢，要我中途停止；我却不住禱告，轉使仇敵遁逃；因爲與主說一聲，什麼就都好。只要與主說一聲，什麼就都好；只要與主說一聲，什麼就都好。贊美主，我每次受試煉的時候，只要與主說一聲，什麼就都好。

(二)我雖經歷黑暗、崎嶇，雖遇疾風、暴雨，雖然試煉不斷繼續，前途真是可慮，轉瞬我就得勝，因我靠主大能，因我與主說一聲，什麼就都好。只要與主說一聲，什麼就都好；只要與主說一聲，什麼就都好。贊美主，我每次受試煉的時候，只要與主說一聲，什麼就都好。

(三)當我親友向我攻擊，愛人渺無信息，當我軟弱、孤單、無倚，被人誤會、撇棄，我將傷心告主，祂就立刻安撫；真的，與主說一聲，什麼就都好。只要與主說一聲，什麼就都好；只要與主說一聲，什麼就都好。贊美主，我每次受試煉的時候，只要與主說一聲，什麼就都好。

(四)因我與主常是密語，我心就無煩慮，逐日都是歡呼、歌唱，穩靠救主胸膛；我今倚主手臂，我要證明到底：只要與主說一聲，什麼就都好。只要與主說一聲，什麼就都好；只要與主說一聲，什麼就都好。贊美主，我每次受試煉的時候，只要與主說一聲，什麼就都好。

(1) While fighting for my Savior here, the devil tries me hard; He uses all his mighty pow'r, my progress to retard; He's

up to ev'ry move, and yet thro' all I prove a little talk with Jesus makes it right, all right. A little talk with Jesus makes it right, all right, a little talk with Jesus makes it right, all right, in trials of ev'ry kind, praise God I always find, a little talk with Jesus makes it right, all right.

(2) Tho' dark the night and clouds look black and stormy overhead, and trials of almost ev'ry kind across my path are spread; how soon I conquer all, as to the Lord I call, a little a little talk with Jesus makes it right. A little talk with Jesus makes it right, all right. A little talk with Jesus makes it right, all right, a little talk with Jesus makes it right, all right, in trials of ev'ry kind, praise God I always find, a little talk with Jesus makes it right, all right.

(3) When those who once were dearest friends begin to persecute, and more who once professed to love, have silent grown and mute; I tell Him all my grief; He quickly send relief, a little talk with Jesus makes it right, all right. A little talk with Jesus makes it right, all right, a little talk with Jesus makes it right, all right, in trials of ev'ry kind, praise God I always find, a little talk with Jesus makes it right, all right.

(4) And thus, by frequent little talk, I gain the victory; and march along with cheerful song, enjoying liberty; with Jesus as my Friend, I'll prove until the end, a little talk with Jesus makes it right, all right. A little talk with Jesus makes it right, all right, a little talk with Jesus makes it right, all right, in trials of ev'ry kind, praise God I always find, a little talk with Jesus makes it right, all right.